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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ОПШТИНА БАЧ 
Одељење за буџет и финансије 

Дана: 01.03.2025. године 

Број:  000836344 2025 08291 004 004 400 044 01 

 

 

Tel:+381 21 6070 075,  6070 170;                     Интернет: www.bac.rs                     

Fax:+381 21 6070 330                E-mail: info@bac.ls.gov.rs            anna.gutesa@bac.ls.gov.rs 

 

 

На основу члана 16. Одлуке о општим актима Општине Бач за коју је обавезна јавна 

расправа при доношењу („Сл. Лист Општине Бач 9/2019) сачињава се  

 

 

ИЗВЕШТАЈ О СПРОВЕДЕНОЈ ЈАВНОЈ РАСПРАВИ О НАЦРТУ ОДЛУКЕ О 

РЕБАЛАНСУ БУЏЕТА ОПШТИНЕ БАЧ ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

 

Јавна расправа о нацрту Одлуке о ребалансу буџета општине Бач за 2025. годину 

одржана је у периоду од 14 - 28. фебруар 2025. године. Округли сто у оквиру јавне расправе 

је био заказан за 20. фебруар 2025. године у свечаној сали Општине Бач са почетком у 11 

часова.  

Разлог јавне расправе је упознавање заинтересованих грађана, физичких лица, 

правних лица, јавног предузећа, установа и организација чији је оснивач општине Бач, и 

других заинтересованих субјеката са нацртом Одлуке о ребалансу буџета општине Бач. 

У периоду од 14 - 28. фебруара 2025. године грађани су могли да достављају 

предлоге, сугестије и коментаре у писаном облику на e-mail: anna.gutesa@bac.ls.gov.rs, 

лично у канцеларији 212 у згради Општинске управе Бач, или поштом на адресу: 

Општинска управа Бач, Одељење за буџет и финансије, н/р Анни Гутеша, Бач, Трг др 

Зорана Ђинђића 2.  

 

На округлом столу у оквиру јавне расправе били су присутни: 

1. Лела Милиновић – председница Општине Бач 

2. Милан Кончар – одборник Скупштине Општине Бач 

3. Кристиан Калман – одборник Скупштине Општине Бач 

4. Анна Гутеша – руководилац Одељења за буџет и финансије 

5. Драгана Кресић – службеник за послове буџетског рачуноводства и извештавања 

у Општинској управи Бач 

Уводну реч на округлом столу је имала Анна Гутеша која је презентовала нацрт 

Одлуке о ребалансу буџета за 2025. годину, и образложила да се сагледало извршење за 

претходну годину, потребе за текућу годину и тиме приступило изради ребаланса буџета. 

Изради ребаланса буџета се пре свега приступило ради ускађивања буџетског дефицита  и 

тражења сагласноти за исти од стране Министарства финансија. Првобитним нацртом 

Одлуке о буџету за 2025. годину била су планирана мања средства за фабрику воде у БНС, 

јер је уговорен рок за завршетак радова јануар 2025. године, међутим како су се они 

обратили са захтевом за продужење рока и као је неопходно извршити и реконструкцију 

бунара, и нису испоставили ситуацију у месецу децембру 2024. године неопходно је 

урадити и корекцију у буџету. 
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Након тога су присутни постављали питања: 

1. Милан Коначр: Колико средстава је добијено од Покрајине за изградњу фабрике 

воде у БНС и колики је рок да се пројекат заврши? 

Одговор Анна Гутеша: Општини Бач су одобрена средства у укупном износу од 

59 милинна динара, и уговорен је рок од 210 радних дана. Проблем је настао када 

је пропескарио бунар и Општина Бач се АПВ обратила са захтевом за средства из 

текуће буџетске резерве и та средства су нам одобрена у изнсоу од 13 милиона 

динара за изградњу бунара. 

 

2. Кристиан Калман:  Ако је пробијен рок за зваршетак радова да ли ће се плаћати 

одређени пенали? 

Одговор Анна Гутеша: Извођач радова је дужан да плати пенале ако је кашњење 

његовом грешком, а како је пропескарио бунар и имамо застој у радовима и 

извођач се обратио са захтевом за продужетак рока тренутно нису дужни да 

плаћају панеле. У сваком случају када буде испостављена окончана ситуација ту 

је надзор да све констатује. 

 

3. Милан Кончар: Да ли се за финансирање бунара користе само средства од АПВ 

или Општина има и своје учешће? 

Одговор Анна Гутеша: Средства за радове су од АПВ, општина финансира само 

надзор. 

 

4. Милан Кончар: Што се тиче животне средине  из чега се састоји план за заштиту? 

Одговор Анна Гутеша:  Општина Бач на годишњем нивоу наплати оквирно 4-5 

милиона од накнаде за заштиту животне средине. Одељење за урбанизам, 

заштиту животне средине, имовинско правне и комунално стамбене послове 

израђује програм  о утрошку тих средстава. Програм за ову годину још није 

израђен, али из године у годину је намена тих средства иста – за уклањање 

дивљих депонија, уклањање амброзије, мониторинг и сл... 

 

5. Милан Кончар: За зграду за социјално становање је планирано 1.250.000,00 

динара. За шта тачно? 

Одговор Анна Гутеша: Средства су планирана за технички пријем. 

 

6. Милан Кончар: Станари зграде за социјално становање плаћају закуп, за шта се 

та средства користе? 

Одговор Анна Гутеша: Средства су не наменска. 

 

7. Милан Кончар: У згради за социјално становање се десила хаварија на грејању 

нико од надлежних није реаговао? 

Одговор председница Општине Бач: Ја као председница општине нисам о томе 

била обавештена, ако буде неких пријава наравно да ћемо реаговати, при чему је 

председница истакла и то да општина треба да ревидира све додељене станове, и 

да је јако битно да станари воде бригу у простору у којем бораве и да је 

неопходно да зграда има управника. 

 

8. Милан Кончар: Колико је било донација за зграду за социјално становање 

уплаћено и на шта су та средства трошена? 
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Одговор Анна Гутеша: Средства за донације су уплаћена на посебан подрачун, 

првенствено су та средства трошена на обезбеђивање основних потреба за 

породице и на прикључак ЕПС-а. Анна је такође истакла обзиром да је у питању 

2020/2021 година са сигурношћу не може да каже на шта тачно су потрошена 

средства али постоје изводи у општини. 

 

9. Милан Кончар: 22 милиона је планирано за реконструкцију Библиотеке, да ли ће 

се та средтва утрошити иако Покрајина одобри средства? 

Одговор председница Општине Бач: Како је Општина 2024. године наплатила 25 

милиона од отуђења хале, средства ћемо уложити у капиталне инвестиције. 

Везано за Библиотеку предали смо пројекат Министарству културе, и верујемо да 

ће се до краја јавне расправе о нацрту Одлуке о ребалансу буџета та средства 

расподелити за неки други капитални пројекат. 

 

10. Милан Кончар: да ли ће се санирати рупе на тротоару, јер се код вртића налази 

велика рупа. 

Одговор председница Општине Бач: Хоће, ти послови су поверени ЈКП Тврђава 

Бач. 

 

11. Милан Кончар: Да ли ће бити повећања средстава за туризам? 

Одговор Анна Гутеша: Туристичка припрема захтев за додатна средства то су нас 

обавестили, очекујемо да видимо њихов предлог до краја јавне расправе. 

 

12. Милан Кончар: Да ли има грејања у ОШ у Бачу? 

Одговор председница Општине Бач: планиран је састанак у тој школи, како би 

систем грејања несметао радио. Неопходноје ремонтовати цео систем. Истакла би 

и то да имамо закључен уговор санацију крова  и хидроизолацију. 

 

13. Кристиан Калман је истакао да је неопходно урадити изолацију и проверити 

кубикажу простора који се греје, да се учионице обложе са гипсаним плочама. 

Одговор председница Општине Бач: председница је истакла да је неопхоно 

реновирати школу, међутим за тако велику инвестицију су нам неопходно 

средства од виших нивоа власти. 

 

14. Милан Кончар: кад ће бити гас у Општини Бач? 

Одговор председница Општине Бач: употребну дозволи би требали да добијемо у 

априлу ове године. 

 

15. Милан Кончар: и као група грађана и ја лично сам Вам се обраћао писмено за 

састанак када ћемо добити одговор? 

Одговор председница Општине Бач: писмено ћемо послати одговор. 

 

 

Јавна расправа је завршена у 12:15 часова. 

 

До истека рока, односно до 28. фебруара 2025. године на e-mail: 

anna.gutesa@bac.ls.gov.rs и на пријему канцеларију пристигли су следећи захтеви: 

- Корисници буџетских средстава су доставили кориговане предлоге буџета у 

складу са потребама до краја године. 
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- ЈКП „Тврђава“ Бач је доставила захтев да се у буџету определе средства за 

капиталну инвестицију – набавка машине за хоризонтално обележавање путева. 

Захтев је прихваћен 

- Првобитном одлуком о буџету је било планирано да се изврши пресвлачење пута 

у улици Штросмајерова и Школска у Бачу, међутим радиће се реконтрукција као 

и тротоар. 

- Како је Општина конкурисала код Министарства Културе са пројектом за зграду 

народне Библиотеке, одлучено је да се ребалансом буџета определе средства за 

развој туризма и пројекат – Унапређење предграђа Тврђаве у Бачу. 

- Извршене су корекције у складу са уговима који су закључени.  

Захтева заинтересованих грађана није било. 

  

 Нацрт Одлуке усклађен са поднетим предлозима и захтевима, заједно са извештајем 

о спроведеној јавној расправи, Одељење за буџет и финансије доставиће Општинском већу 

општине Бач као надлежном извршеном органу, на даље разматрање и утврђивање предлога 

Одлуке. 

 

 

 

 

                                                                                      РУКОВОДИЛАЦ ОДЕЉЕЊА 

                                                                                         ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

 

                                                                                   _________________________ 

                                                                                                   Анна Гутеша  
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